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Kaupunginhallitus on tehnyt 17.6.2019 § 261 päätöksen lii ken nöin ti-
so pi muk sen Käyttö-660509 hyväksymisestä.

Varsinais-Suomen ELY-keskuksen ja Vuorisen Liikenne Oy:n vä li nen
sopimus KÄYTTÖ-660509 päättyy 31.5.2022 (kouluvuoden mu kai-
ses ti). Sopimus sisältää Loimaa-Alastaro ja Loimaa-Ypäjä -lii ken teet.

Sopimuksen kustannuksista vastaavat ELY-keskus sekä Loimaan
kau pun ki. Sopimuksen kustannukset jakautuvat seuraavasti:
ELY-kes kus 50,0 % Loimaa 50,0 %

Sopimus sisältää optiot 1+1 vuotta (1.6.2022-31.5.2023) +
(1.6.2023-31.5.2024). Kaudet on mahdollista käyttää erik seen tai so-
pia suoraan molempien hyväksymisestä.

Nykyinen liikennöintisopimuskausi on ollut poikkeuksellinen, koska
ko ronapan de mia romahdutti matkustuksen 03/2020 alkaen kaik kial la
Suomessa. Vuoden 2020 laskentajakso toteutettiin juuri ennen ra joi-
tus ten alkua, joten siksi vuosi 2020 näyttää lukujen puolesta pa rem-
mal ta kuin kuluvan vuoden 2021 alkupuolisko.

Loimaa-Alastaro ja Loimaa-Ypäjä -kohteissa ei ole mitään erityistä
suh tees sa muihin kohteisiin. Matkustus laski vastaavasti kuin muis-
sa kin kohteissa.

Varsinais-Suomen Ely-keskus on hyväksynyt koronapandemian ai-
ka na kaikkien liikennekohteiden vuorosupistuksia, koska täyden lii-
ken teen ajaminen ei ole ollut liiketaloudellisesti kannattavaa.

Loimaa-Alastaro ja Loimaa-Ypäjä -liikenteissäkin lipputulot muo dos-
ta vat olennaisen osuuden (yli 60 %) liikenteenharjoittajan tulosta, jo-
ten V-S Ely-keskus ei ole voinut pakottaa yrittäjää ajamaan tappiolla.
Täl lä hetkellä Loimaa-Alastaro ja Loimaa-Ypäjä -liikenteitä ajetaan
täy del lä volyymilla ja tavoite on se, että näin tilanne myös tulee jat ku-
maan. Käyttöoikeussopimuksessa liikenteen muutosten to teut ta mis-
mah dol li suus on vähäinen.

V-S Ely-keskus ei näe, että ko. liikennekohteessa olisi tässä ti lan-



tees sa mitään karsittavaa tai lisättävää. V-S Ely-keskus suosittelee
lii ken teen jatkamista.

Varsinais-Suomen Ely-keskus on tiedustellut 22.10.2021 Loimaan
kau pun gin kantaa option/optioiden käyttöön liittyen.

Loimaan kaupungin sivistysjohtajan 29.10.2021 antaman nä ke myk-
sen mukaan option käyttö on suositeltavaa. Liikennöinti on toiminut
hy vin. Kyseessä on paikallinen yrittäjä ja reitit niin perusopetuksen
kuin toisen asteen kuljetusten kannalta ovat tärkeitä. Ko jon kul-
ma-Alas ta ro-Loi maa -reitillä käyttö on lisääntynyt syksyllä 2021 kou-
lu verk ko muu tok sen takia.

Vastausta pyydetään 12.11.2021 mennessä sähköisesti osoit tee-
seen kirjaamo.varsinais-suomi@ely-keskus.fi

 Kaupunginjohtajan ehdotus:

Kaupunginhallitus hyväksyy optioiden (1+1) käytön jouk ko lii ken ne so-
pi muk sen Käyttö-660509 osalta.

 Päätös:  Hyväksyttiin.


